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Dit is de eerste nieuwsspecial over de nieuwbouw van het Axia College. In maart starten de 

voorbereidende werkzaamheden en begin april is het zo ver en begint de bouw van ons nieuwe 

schoolgebouw. Ruim een jaar later – in juni 2025 – wordt het gebouw opgeleverd en in de zomer 

(2025) verhuizen alle drie de bestaande locaties naar het nieuwe schoolgebouw. Onze nieuwe 

school komt te staan op het terrein tussen de snelweg A28 en de Hanzeboulevard, een 

toegangsroute van Vathorst  

  

 

 

Het gebouw is ontworpen door architectenbureau SVP. De architect heeft hierbij nauw 

samengewerkt met het Axia College. Dat is heel belangrijk omdat we willen dat het gebouw goed 

past bij onze leerlingen en onze visie. Daarom moet het gebouw aan bepaalde eisen voldoen.  

‘Veiligheid’ is bijvoorbeeld een belangrijke eis. We willen dat leerlingen en ouders/verzorgers zich 
welkom voelen en dat leerlingen zich op hun gemak voelen in de school. Dat betekent bijvoorbeeld 
dat het schoolgebouw ruim en overzichtelijk is en dat het duidelijk is waarvoor je waar moet zijn. Je 
kunt er gemakkelijk je weg vinden. Ook zijn er in het gebouw rustige, prikkelarme plekken. In de 
praktijkruimten is er bijvoorbeeld extra aandacht voor de akoestiek, zodat leerlingen niet worden 
overprikkeld. En zo zijn er meer kenmerken van onze school en onze leerlingen waar de architect 
rekening mee heeft gehouden. 

https://www.svp-svp.nl/


 

 

Als u hier klikt kunt u het ontwerp van het nieuwe gebouw bekijken. U vindt daar veel informatie 
over het gebouw. 
 
Elke maand een nieuwsspecial  
 
Omdat we het belangrijk vinden dat ouders/verzorgers goed worden geïnformeerd over de 
nieuwbouw en de verhuizing, brengen we de komende anderhalf jaar elke maand een ‘nieuwsspecial 
nieuwbouw’ uit. 
 
In deze eerste nieuwsspecial leest u een interview met onze bestuurder Stella Efde. Zij legt uit 
waarom nieuwbouw nodig was en waarom ervoor is gekozen om de drie locatie samen in één 
gebouw onder te brengen. Ook vertelt ze wat u als ouders de komende tijd kunt verwachten. 
 
In de volgende nieuwsspecials besteden we in ieder geval aandacht aan de volgende vragen: 

•        Hoe gaat het onderwijs er straks uitzien? 

•        Hoe groot of klein zijn straks de onderwijsteams? 

•        Hoe gaat de begeleiding van leerlingen met speciale ondersteuningsbehoeften eruit zien? 

•        Hoe zit het met afstand en bereikbaarheid?  

•        Welke faciliteiten biedt het nieuwe gebouw? 

•        Hoe weten we dat de omgeving van de school - dichtbij de snelweg - gezond is? 

•        Hoe worden leerlingen op de verhuizing voorbereid?  

We kunnen ons voorstellen dat u nog andere vragen heeft die u graag beantwoord zou willen zien in 
een van de komende nieuwsspecials. Dat horen we graag! 
U kunt ons dit laten weten op vragenoverdenieuwbouw@axiacollege.nl. 
Alvast bedankt! 
Het MT van het Axia College 

https://www.svp-svp.nl/projecten/axia-college-amersfoort
mailto:vragenoverdenieuwbouw@axiacollege.nl


  

 

 
 

In gesprek met onze bestuurder Stella Efdé 

“Onze school krijgt een gebouw van de toekomst” 

Ouders/verzorgers, leerlingen en leraren van het Axia College staan aan het begin van een 
spannende periode: over twee maanden – begin april – wordt de eerste paal van ons nieuwe 
schoolgebouw in de grond geslagen. De drie locaties van het Axia College worden daarin 
samengebracht. Waarom eigenlijk? En hoe wordt u als ouder/verzorger op de hoogte gehouden 
van de bouw en de verhuisplannen? We vragen het aan de voorzitter van het College van Bestuur 
van Onderwijsgroep Amersfoort Stella Efdé. 
 
Waarom komt er een nieuw schoolgebouw? 
“De gemeente Amersfoort is verantwoordelijk voor de kwaliteit van alle schoolgebouwen in de 
gemeente. Samen met de schoolbesturen bekijkt de gemeente welke schoolgebouwen een 
opknapbeurt nodig hebben of aan vervanging toe zijn. Een paar jaar geleden werd duidelijk dat ons 
gebouw aan de Vondellaan echt is verouderd. Ook krijgt het terrein waar onze onderbouw staat 
(Utrechtseweg) een andere bestemming waardoor we voor deze locatie een nieuwe plek moeten 
vinden. Dat was een goede aanleiding om de drie locaties onder te brengen in één nieuw gebouw.” 
 
Waarom is ervoor gekozen om de locaties samen te voegen in één gebouw? 
“Dat heeft verschillende voordelen. Allereerst kunnen onze leerlingen dan hun hele schooltijd in 
hetzelfde gebouw blijven. Zeker voor de leerlingen van mavo/havo/vwo is het prettig dat ze na de 
onderbouw niet meer naar een andere locatie hoeven te verhuizen. We horen vaak van ouders dat 
hun kinderen dat als een lastige overgang ervaren. Maar ook leerlingen die switchen van 
niveau  kunnen gewoon in hetzelfde, vertrouwde gebouw blijven. 
 
Doordat de teams straks in één gebouw zitten, kunnen docenten beter met elkaar samenwerken en 
kennis delen. Dat verbetert de onderwijskwaliteit. Het wordt een modern en comfortabel gebouw 
met veel ruimte. Naast gewone leslokalen komen er ruimtes voor muziek, tekenen en 
handvaardigheid, goed uitgeruste practicumlokalen, bijvoorbeeld voor koken en techniek, en twee 
gymzalen. Het wordt echt een gebouw van de toekomst.” 
 



Wanneer is het gebouw klaar? 
“Het terrein wordt nu bouwklaar gemaakt en begin april 2024 gaat de bouw beginnen. Op dit 
moment legt de gemeente een bouwweg aan tegen het talud van de snelweg, zodat het bouwterrein 
goed bereikbaar is. Het gebouw wordt in juni 2025 opgeleverd en in de zomervakantie van 2025 
wordt het ingericht. Het schooljaar 2025-2026 gaan we dus starten in ons nieuwe schoolgebouw.” 
 
Hoe worden de ouders/verzorgers op de hoogte gehouden? 
“We zullen ouders regelmatig informeren over de voortgang van de bouw. Zij kunnen de bouw zelf 
op de voet volgen, want er komt een webcam op het terrein die de bouwactiviteiten live weergeeft. 
De link naar de webcam wordt met ouders en leerlingen gedeeld. 
 
Voordat het gebouw wordt opgeleverd, informeren we ouders en leerlingen over de verhuizing. We 
gaan organiseren dat leerlingen en ouders het nieuwe gebouw kunnen verkennen voordat het 
schooljaar op de nieuwe locatie begint. Ook zullen we ervoor zorgen dat ouders hun vragen over de 
nieuwbouw en de verhuizing ergens kunnen stellen.” 
  
 
 


